
Entrevista a Sílvia Bonastre, 
nova cap de gestió de la secció de hockey. 

“El meu repte és ajudar a garantir la satisfacció de tots els equips de la secció,
 aportant un aire fresc dins la part de gestió de l’àrea de hockey”.

RUSC227
DESEMBRE

2023

 “El punyetero 
pàdel”, Carlos Gunfaus

Pàg.31 Pàgs.15,17,19 i 21

Pàg. 36

El Groky es renova amb un nou look! 

Coneix les plantilles 
dels primers equips per 
la temporada 23/24 

El Groky va rebre la benvinguda dels més petits de l’Atlètic durant la Diada dels Socis.
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Ja portem uns mesos d’una nova tem-
porada i tot el club ja està en marxa, 
noves il·lusions, nous projectes, les es-

coles a ple rendiment amb un sol objectiu, 
la formació, un any més entrenant, com-
petint, formant-se com a esportistes i com 
a persones i sobretot passant-ho bé amb 
els amics i amigues. Els equips de compe-
tició lluitant per assolir els objectius que 
s’han fixat. I els que els interessa fer salut 
omplen la sala de fitness o les classes de 
les activitats dirigides que, per cert, estan 
assolint unes xifres de participants força 
notables, diuen que això és normal al prin-
cipi quan tornem de vacances i fem aquells 
propòsits que costen tant de complir du-
rant tot l’any.

Aquesta temporada tenim dues competi-
cions de gran nivell, d’aquelles que s’han 
de preparar a consciència perquè van més 
enllà de la pròpia organització d’un esdeve-
niment, requereixen dedicació, voluntariat 
i participació de tots. La primera, per Set-
mana Santa, és de tennis, es tracta d’un I 
Open Terrassa Tennis – Women 25.000$, 
i la segona, el mes de juliol, el Campionat 
d'Europa de Seleccions Nacionals Sub21 
de hockey masculí i femení. Les comis-
sions ja treballen i des d’aquí desitgem tot 
l’encert en aquesta tasca important on 
ens juguem el prestigi del club.

Canviant totalment de tema, fem una 
referència a la nostra revista, la que teniu 
a les mans, si a les mans impresa en paper, 
no a la pantalla del mòbil ni de l’ordinador. 
El Rusc és la història del club repartida 
entre 267 números que s’han publicat al 
llarg de 57 anys, sempre hem dit que és de 
les revistes de club amb més antiguitat del 
país, si no la que més que mai ha deixat de 
publicar-se.

Per què fem el Rusc si cada setmana 
rebem informacions i notícies del club 
que ens anuncien tot el que passa? La 
resposta és ben senzilla, és el contrapunt a 
la notícia efímera que rebem per les xarxes 
que té una vigència del temps que es tarda 
a llegir-la i que difícilment es guarda per 
algun motiu.

El Rusc és el dipositari de tota la història 
de l’Atlètic que recull totes les notícies que 
s’han produït al llarg de gairebé tota la vida 
del club.

El Rusc és la nostra memòria i totes les 
persones que han col·laborat i col·laboren 
perquè cada número vegi la llum estan 
escrivint la nostra història... i que sigui per 
molts anys.I

Portada Rusc nº1 (1juny 1966)
Autor: ATHC

Nova temporada, nous reptes i el RUSC 
seguint fent història.



54

CLUB

Cloenda de temporada: Escut d'or   a Isaac Albert

Descobrim cent anys 
del hockey català 
a través del llibre 
‘’El hockey a Catalunya‘’ 
escrit pel nostre president, 
Josep Maria Biosca.

REDACCIÓ

El club va celebrar el 6 de juliol l'acte de 
cloenda de la temporada 22-23 en un 
esdeveniment especial, envoltat dels 

socis i sòcies que han estat el cor i l'ànima 
del club durant tot l'any. Aquesta temporada 
ha estat una combinació perfecta d'esport, 
valors i èxits, i aquest acte va servir per 
reconèixer i premiar tots aquells que han 
contribuït a fer gran l’Atlètic.

Durant la cerimònia, es van lliurar diverses 
mencions al mèrit per a cada secció, 
reconeixent el compromís i la dedicació 
dels esportistes i tècnics destacats. Les 
mencions al mèrit van ser atorgades a Sally 
Kavtaradze i Sergio Granero de tennis, 
Montse Ribé i Montse Fernández de 
pàdel, Neus Marcet, Lluís Fortuny, Ivet 
Honorato i Xavi Guilà de hockey.

Més de 300 plaques per 
seguir fent el club més 
sostenible

L’era del xalet es va omplir de socis per seguir l’acte.
Autor: ATHC

Isaac Albert rebent l’escut d’or.
Autor: ATHC

Fredi Pujal i Josep Maria Pallarés amb el premi Cinquantenari.
Autor: ATHC

Xavi Torrent va rebre de mans d’Oscar Pallarols el premi Rusc.
Autor: ATHC

A més, es van atorgar premis especials a persones que han 
destacat pel seu suport i contribució al club. Maria Barba; 
que deixa el hockey, Fred de Bruijn; per la seva dedicació i 
mèrits a la natació, L’exregidor d’esports, Miguel Ángel Mo-
reno; per la tasca feta envers el hockey a Terrassa i finalment 
al Jordi Galí per la seva dedicació professional durant tants 
anys; van ser els guardonats en aquesta categoria.

Els premis Vallhonrat, reconeixement a l'excel·lència esportiva 
i al compromís amb la institució, van ser atorgats a Xavier 
Ribera, Jordi Gelabert i Santi Ibáñez.

El premi Escuderia va ser concedit a l'Associació Amics 
del Motor de Navarcles, en reconeixement de la relació 
amb l'Escuderia MATHC i en agraïment a la col·laboració en 
l'aturada tècnica a Navarcles del Ral·li de Motos Històriques 
de Terrassa.

D'altra banda, Xavi Torrent va ser distingit amb el premi Rusc 
per la seva trajectòria com antic responsable de comunicació; 
Clara Pérez va rebre el premi Santi Morena i Carlota Freixa 
va ser guardonada amb el premi Oriol Freixa.

El club també va concedir Pergamins d'Honor a Ton Abad i 
Pere Prat, en reconeixement de la seva dedicació i suport 
continuat.

Els socis i sòcies amb 50 anys d'associació van ser ho-
menatjats amb el Diploma d'Honor 50 anys de soci, i en 
aquesta ocasió Pere López va ser el reconegut.

Es va concedir el premi Cinquantenari a Josep Maria 
Pallarès i Fredi Pujal, per la seva llarga trajectòria i 
contribució a l'Atlètic Terrassa.

Finalment, l'Escut d'Or, màxim reconeixement del club, 
va ser concedit a Isaac Albert; l’extinent d’alcalde de 
l’Ajuntament de Terrassa per la seva dedicació exemplar 
i pel seu suport incondicional a tot el hockey terrassenc. 

L'acte de cloenda de temporada de l'Atlètic Terrassa 22-
23 va ser un moment especial on el president del Club, 
Josep Maria Biosca va aprofitar per tancar la vetllada 
amb el reconeixement dels èxits esportius i el compro-
mís de tots els implicats en el club. Amb aquesta cele-
bració, es reafirma el compromís del club amb els seus 
valors i es posa de manifest la importància de la seva 
comunitat en el seu continu creixement i èxit.I

Un grup de jazz va amenitzar tota la vetllada.
Autor: ATHC

La Federació Catalana de Hockey celebra el seu centenari amb 
una sèrie d’activitats, entre elles la presentació del llibre "El Hoc-
key a Catalunya" de Josep Maria Biosca, que abasta la història 
dels últims cent anys del hockey català, incloent-hi els darrers 
25 anys amb un creixement notable. Amb un pròleg de l'actual 
president de la Federació Catalana, Xavi Adell, el llibre destaca 
els èxits dels clubs, la creació de la Lliga Hockey Plus per a es-
portistes discapacitats i l'increment significatiu de llicències fe-
deratives, tant masculines com femenines en els últims 25 anys. 
El llibre està disponible per a descàrrega a la pàgina web de la 
Federació, i també es pot adquirir per 40 euros a fchockey.cat. I

Foto: Ricard Lobo



76

6,2 BAR

6,2 TENNIS

6,7 PÀDEL

6,4 ACTIVITATS DIRIGIDES

6,4 

Els nostres socis i sòcies valoren positiviament 
les instal·lacions i els serveis del club.

CLUB

Els resultats de l’enquesta de la temporada 2022-23 

L'enquesta es va realitzar durant el mes de maig i va comptar amb més de 350 respostes. 
Amb l'objectiu de millorar el servei que s'ofereix, es va preguntar sobre tot el 

que afecta el dia a dia del club i es van recollir propostes i comentaris. 
Us detallem aquí alguns dels aspectes més significatius:
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COM HA DE SER L' ATLÈTIC DEL FUTUR? 

Els millors valorats en termes de comunicació són: 
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Quan mor una persona de gran, ens oblidem fàcilment 
de la seva trajectòria fins i tot no li donem valor, segu-
rament per desconeixement perquè les noves genera-
cions només pensen en el futur i el passat té poc interès 
perquè s’han trobat fet el present com una nor-
malitat. Finalment, els records queden reduïts a la 
família i els amics més propers.

Fa uns dies ens va deixar el nostre consoci Mi-
quel de Paz Liso, sí, era una persona gran, però 
jo ara escric aquestes ratlles perquè no pot que-
dar en l’oblit una trajectòria impressionant dins 
de l’Atlètic. No era un esportista d’elit, ni un en-
trenador carismàtic, era un home que des del 
primer dia que va posar els peus al club, tothom 
va saber que el que l’interessava a l’Atlètic era 
el seu cap i no els peus. D’això en fa ja més 
de seixanta anys, una ment privilegiada amb 
els números i l’organització, membre de jun-
ta des dels seus inicis va ser un membre actiu 
en el creixement espectacular del club, primer 
per fer el camp de la Zona Esportiva, després 
la compra de Can Salas, la construcció de les 
instal·lacions i la fundació de la Immobiliària 
de la qual, va ser conseller fins fa ben poc. El 
2007 va rebre l'escut d'or i brillants del club.

Un fill olímpic, nets i besnets repartits per tots 
els equips, una família respirant groc i negre pels quatre 
costats.

Miquel descansa en pau, t’ho mereixes. 
No oblidarem mai el teu llegat.I

CLUB

"La Diada dels Socis i Sòcies.
Una jornada plena d'emocions 
i activitats"

La benvinguda a l'esdeveniment la va 
protagonitzar la mascotadel club; el 
Groky amb el seu nou aspecte, que 

va rebre els socis i sòcies a l'entrada amb 
una alegre benvinguda.

La secció de fitness va prendre el relleu 
amb un combo de masterclass: Zumba, 
Pilates, TBC i Ioga posant a prova als més 
esportius. Des de rutines energètiques 
fins a sessions de ioga relaxants, va ser 
una oportunitat per mantenir-se actiu i 
gaudir d’aquest dia tan especial.

Els més petits van trobar-se amb inflables 
i tallers de pintura de cares, creant una 

atmosfera de riure i color. L'Atleticana de 
pàdel va ser un èxit amb molta participació, 
omplint totes les pistes del club.

L'escola de tennis va fer un circuit especial 
per als principiants més menuts, mentre 
que les partides de tennis amb raquetes 
antigues van transportar als participants 
a temps passats, recordant la història 
d’aquest esport!

La piscina es va transformar en un paradís 
de jocs aquàtics, amb activitats que van 
fer que els nens i nenes ho passessin d’allò 
més bé. Els bombers de Matadepera van 
col·laborar amb la Fundació Patrimoni 

REDACCIÓEl Groky amb tots els minis
Autor: ATHC

"Nou aspecte del Groky, esport, diversió i bon menjar omplen la celebració Anual"

Es va viure una gran 
jornada al club en la seva 
última Diada dels Socis i 
Sòcies. Les instal·lacions 
es van transformar en un 
escenari de festa, plenes 
d'activitats per a tota la 
família.

Natural, portant el seu camió de bombers 
a les instal·lacions. Els petits i no tan petits 
van tenir l'oportunitat única de pujar-
hi, creant moments inoblidables. Sortirà 
algun bomber/a del club?

La festa va culminar amb una gran 
arrossada, creant un ambient càlid i 
amistós. El DJ va posar la banda sonora 
perfecta per acabar la jornada amb alegria 
i ritme.

La Diada dels Socis i Sòcies de l'Atlètic es 
va revelar com una jornada fantàstica que 
va unir la passió pel club amb la diversió 
per a tota la família.I Els minis saludant el Groky

Autor: ATHC

En record 
de Miquel de Paz

Josep Maria Biosca
President
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HOCKEY

Plata per l’Atlètic DHM!

El primer equip escalfant abans del partit.
Autor: ATHC

La Bandera cau a la final contra l’Egara

La fase de grups de l’Atlètic va ser 
dura, amb dos partits de nivell contra 
l’Egara i el Terrassa, però amb un 

desenllaç idèntic: victòria groga. Al Pla 
del Bon Aire ho van fer per 2 a 3 i a les 
Pedritxes per 0 a 1. Amb aquests resultats, 
l’Atlètic DHM es plantava les semifinals on 
l’esperaria el Junior FC. 

Va ser una semifinal vibrant a Can Salas on 
l’afició va poder tornar a veure l’equip a 
casa. Els gols de Pepe Cunill i Xavi Barutel 
van portar a l’Atlètic a la final, en un partit 
que va quedar 2 a 1.

La final del Campionat de Catalunya no va 
ser el millor partit de l’Atlètic, que va veure 
com s’avançava l’Egara al primer quart i 
feia el segon a l’iniciar el tercer període. 
La reacció va arribar massa tard amb un 
gol de Pau Cunill a les acaballes del partit.I

Ja van dos bronzes seguits!

L’Atlètic DHF va arrencar la temporada millorant les 
sensacions de la temporada passada, amb un bronze 
al Campionat de Catalunya que il·lusiona a l’equip i al 

club. Enquadrades al grup A, una victòria contra el Polo a 
domicili i un empat a contra el Terrassa van permetre assolir 
les semifinals

A les semifinals, el vigent campió de lliga, el Junior FC, va 
ser un escull massa dur. Tot i un partit igualat, en què es van 
avançar les de Sant Cugat, l’Atlètic no va poder empatar el 
marcador, que va acabar amb un 1-3. 

Al partit pel bronze, el Polo separa les de Jordi Carrera de la 
medalla. Un partit molt complet en defensa i un solitari gol 
de Júlia Calvó van donar la primera alegria de l’any a l’equip.I

L’equip va superar al Polo per penjar-se la primera medalla de la temporada

Equip femení Divisió d'Honor
Autor: ATHC

XAVI TORRENT

XAVI TORRENT
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El Vallès masculí va revalidar el títol 
i confirma el seu gran moment a 
nivell català, amb quatre dels cinc 

títols de DHB disputats. La fase de grups 
va enquadrar l’equip amb el Sant Cugat 
i el Línia. Van ser dos partits plàcids pels 
d’Albert Lis, que van derrotar-los per 6 a 1 
i per 3 a 1 respectivament. 

Sense temps per semifinals, degut a l’inici 
de la lliga nacional de Divisió d’Honor B, 
la final va ser una reedició de l’anterior, 
amb un derbi de filials. Aquest cop no es 
va decidir als shoot outs, sinó que el Vallès 
es va imposar per 5 a 3 amb gols de Pol 
Albericio, Alex Aymerich, Marc Albericio i 
Roger Vizcaíno per partida doble.I 

XAVI TORRENT

HOCKEY

Doblet dels Vallesos al 
Campionat de Catalunya!

El Vallès masculí celebrant el campionat.
Foto: FCH 

Els grocs i grogues segueixen 
omplint les seleccions espanyoles!

Com cada estiu, tant els jugadors 
de l’escola com els primers equips, 
continuen nodrint les seleccions 

espanyoles inferiors, i aquest any tant 
l’absoluta masculina com és habitual i 
també l’absoluta femenina, en una de les 
millors notícies de l’estiu. 

En categoria sub16, Pol Agell, Quim Coral, 
Eduard Marquès, Marc Martín, Octavi 
Pons, Nona Corominas, Julia Viñas, Anna 
Marques i Clàudia Escudero van estar 
presents al 8 Nacions disputat a Andalusia. 
Els dos combinats van quedar en quarta 
posició en caure contra Alemanya al partit 
pel bronze. 

A la selecció sub18, Nil Recasens, Pau 
Gestí, Santi Martín i Jordina Gibert van ser 
els representants de l’Atlètic a l’Europeu. 
En categoria femenina van aconseguir el 
bronze en superar Gran Bretanya mentre 
que en categoria masculina van quedar en 
quarta posició. 

XAVI TORRENT

Els filials van firmar un Campionat perfecte i es van endur els títols cap a Can Salas

VALLÈS MASCULÍ

El Vallès Femení va recuperar les 
sensacions després que la temporada 
passada s’escapés el títol. La fase 

de grups només va significar un rival per 
l’equip entrenat per Guillem Bausà, que va 
derrotar fàcilment el Castelldefels per 4 a 1. 

En aquesta categoria sí que hi va haver 
semifinals, en què el Vallès va superar a 
l’Egara 35 als shoot outs després que 
el partit acabés amb empat a 0. La final 
permetia al Vallès venjar-se de la derrota 
de la temporada anterior ja què les 
enfrontava contra el Barça, tal com l’any 
passat. Tot i que les blaugranes es van 
avançar en el marcador, els gols d’Anna 
Barba, Núria Escudé, Ivet Rodó i Aina 
Matarrodona van sentenciar el partit amb 
el 4 a 2 definitiu. I El Vallès femení amb la copa de campiones

Foto: FCH

VALLÈS FEMENÍ

24 jugadors i jugadores van competir amb els combinats nacionals aquest estiu

Els combinats sub21, amb la mirada 
posada al pròxim Mundial, disputaven un 
4 Nacions amistós a Monchengladbach, 
coincidint amb l’Europeu Absolut. Els 
grocs que van participar-hi van ser Mar 
Sola, Txell Vizcaíno, Clara Barba, Ainhoa 
Ballesteros, Pol Cabré-Verdiell, Guiu 
Corominas i Xavier Barutel, quedant 
ambdós equips en 3ª posició. 

Ja en categoria absoluta, la gran cita va 
ser l’Europeu, amb Jordi Bonastre, Pau 
Cunill i Pepe Cunill disputant-lo amb 
l’Absoluta Masculina i Clara Pérez amb 
l’Absoluta Femenina. No va ser el millor 
torneig pels Redsticks que es van quedar a 
les portes de les semifinals i es van haver 
de conformar amb una sisena posició que 
els obligarà a lluitar per la plaça pels Jocs 
en un PreOlímpic que es jugarà a València 
el gener de 2024.I 

Claudia Escudero, Anna Marques, Nona 
Corominas, Julia Viñas i Laura Rovira
Foto: ATHC

Pol Agell, Octavi Pons, Abel Serrano, Eduard 
Marques, Cesc Bosch, Marc Martin i Quim Coral
Foto: ATHC

HOCKEY

XAVI TORRENT

Santi Martin, Nil Recasens, Jordina Gibert, 
Albert Lis i Pau Gestí
Foto: ATHC

Pol Cabré-Verdiel, Guiu Corominas, Mar 
Sola, Txell Vizcaino, Clara Barba, Albert 
Figuls i Xavi Barutel
Foto: ATHC
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HOCKEY

Marc Calzada Griera - Porter
Joan Ramón Avilés - Porter
Marc Vizcaíno Vallmitjana - Defensa
Jordi Bonastre Company - Defensa
Pau Cunill Clapés - Defensa
Ignasi Torras Puig - Defensa
Jan Lara Rosell - Defensa
Jan Valldeperas Soley - Defensa 
Pau Gestí Soler - Defensa
Pepe Cunill Clapés - Migcampista 
Pol Cabré-Verdiell Badia - Migcampista
Xavi Barutel Riera - Migcampista
Guiu Corominas Ricart - Migcampista
Marc Escudé Novell - Davanter
Quim Malgosa Freixa - Davanter
Joan Dalmases Ortega - Davanter
Pol Fité Aznar - Davanter
Grau Albert Torras - Davanter
Xavier Castelló Martí - Davanter
Joan Tarrés Fortuny - Davanter

Atlètic DHM

STAFF:

Xero Gasol Morros - 1r Entrenador
Roger Pablo Garriga - 2n Entrenador
Xavi Ribas Centelles  - Entrenador assistent 
Jan Castelló de Paz - Entrenador assistent
Albert Fíguls Carulla - Preparador Físic 
Ignasi Gopar - Preparador Físic
Marc Caparrós Torras- Cap d’equip
Pere Freixa Paloma - Cap d’equip
Ariadna Trepat Peña - Fisioterapeuta
David Ferrer Puig - Càmera i coder
Jaume Borràs - Entrenador

JUGADORS:

Xero Gasol

L’arrencada no ha estat la que tots 
esperàvem, doncs hem encadenat un 
seguit d’empats en partits que teníem 
pràcticament guanyats, veient com 
se’ns escapaven els punts en els darrers 
instants del partit. 
El camí a seguir, com sempre, és treballar 
molt cada entrenament i cada partit per 
millorar setmana a setmana i aconseguir 
arribar al tram final de les competicions 
sent un equip que mereixi guanyar.

Com ha sigut l’arrencada de la 
temporada de la Bandera? Quin és el 
camí a seguir aquest any?

Guanyar és molt difícil. En aquest club 
hem guanyat tant que potser a vegades 
no ens adonem de com de difícil és 
guanyar. Les ganes de guanyar títols, 
evidentment, sempre hi són. L’objectiu és 
arribar al tram final de les competicions 
amb un equip ben consistent que ens 
permeti lluitar pels títols i que alhora ens 
donaran el bitllet per jugar a Europa la 
temporada vinent.I

Després d’una temporada tan dura 
com l’anterior, perdent una final a 
shoot outs i sense la classificació a 
Europa, hi ha més ganes de títol?  

L'opinió de 
l'entrenador
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HOCKEY

Atlètic DHF

STAFF:

Jordi Carrera Oliva  - 1r Entrenador
Silvia Bonastre Peremateu - 2a Entrenadora
Joan Segura Trias - Entrenador
Lorena Toda Lloret  - Cap d’equip
Neus Marcet Risa - Cap d’equip
Quim Quintana Boada - Preparador físic 
Jordi Callís Sansa - Fisioterapeuta
David Ferrer Puig - Càmera
Jaume Borràs Estany - Entrenador de porteres 

 

Clara Pérez Calderón - Portera
Núria Carles Andreu - Defensa 
Mar Sola González - Defensa
Hanna Badia Bogner - Defensa
Jordina Gibert Anglada - Defensa
Julia Calvó Badia - Migcampista 
Clara Barba Armengol - Migcampista
Julia Gomes Fantasia  - Migcampista 
Txell Vizcaino Vallmitjana - Migcampista
Clara Badia Bogner- Migcampista
Nina Cortès Lucassen - Migcampista
Ainhoa Ballesteros Gutiérrez - Davantera
Esther Clotet Alsina - Davantera
Maria Torrent Maestro - Davantera
Elena Martinez Torres - Davantera
Marta Dorda Sans - Davantera
Antonella Rinaldi - Davantera

JUGADORES:

Jordi Carrera

Esteu fent un inici en lliga molt 
prometedor, i més després dels 
bronzes a la Copa de la Reina i del 
Campionat de Catalunya. S’ha fet el 
pas endavant que es buscava?

Considero que s’està fent, però de mica 
en mica. Les jugadores estan assolint 
una bona base de treball, amb cada 
vegada més disciplina i millors hàbits 
de treball. Tot això va donant millor 
regularitat i ens apropa a on volem 
estar. 

Per primer cop en molt temps l’Atlètic 
té tres jugadores a l’espanyola, com 
valores aquest fet i què us aporta?

Tenir la Clara Badia, la Clara Pérez i 
la Clara Barba a l’Absoluta sumades 
a la Juli, l’Antonella que està amb la 
selecció italiana i les 3 jugadores en 
dinàmica sub21 preparant un mundial 
ens aporten referents a dins del camp. 
Als entrenaments es tradueix en una 
pujada del nivell i l’empenta perquè 
les jugadores hagin de treballar més 
perquè la diferència es noti al mínim, 
millorant el nivell global de l’equip.I 

L'opinió de 
l'entrenador
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Joan Ramón Giménez Caparrós - Porter 
Joel Galindo Fernández  - Porter
Pol Albericio Morcillo - Defensa
Sergi Puig Santaeulària - Defensa
Pol Blanch Vernet - Defensa
Oriol Pérez Soler - Defensa
Oriol González Argemí - Defensa
Pol Bonastre Company - Defensa
Arnau Pérez Soler - Migcampista
Grau Albert Torras - Migcampista
Marc Malgosa Morcillo - Migcampista
Nil Recasens Carretero - Migcampista
Roger Rovira Puig - Migcampista
Arnau Gutiérrez Moragas - Migcampista
Marc Albericio Morcillo - Davanter
Roger Vizcaíno Vallmitjana - Davanter
Alex Aymerich Rubio - Davanter
Oriol Campos Moragas - Davanter
Bernat Roset Galí - Davanter

HOCKEY

Vallès DHB Masculí

STAFF:

Albert Li Pasarell s - 1r Entrenador
Xavier Lis Pasarell - 2n Entrenador
Juli Paz Garcia - Cap d’equip
Xavi Corbera Forcada - Cap d’equip
Quim Quintana Boada - Preparador físic

JUGADORS:

L’inici es manté molt bo pel Vallès, 
amb tres dels últims quatre 
campionats de Catalunya. Com es 
presenta aquesta nova temporada?

Amb grans reptes. Tornem a patir canvis i 
recuperem jugadors que han format part 
de l’equip i que coneixen la categoria i 
saben com treballem. Més que un any de 
crear un equip de zero, serà consolidar 
aquest grup, fer-lo més sòlid i millorar 
els punts dèbils de l’any passat, ja que 
a més els que es mantenen han sumat 
un any d’experiència. Per tot això et diria 
que es presenta un any molt prometedor 
pel Vallès. 

Caure a quarts de final de l’any passat 
van ser un cop dur, però que pot apor-
tar a aquest equip que es rejoveneix 
temporada rere temporada i manté 
sempre el nivell?

Efectivament, va ser molt dur, ja que 
potser al ser al primer any que hi havia 
aquest format i no ens vam poder 
classificar després de fer una gran 
temporada, quedant segons a la lliga i 
no perdent cap partit a l’eliminatòria. 
Ens ha de servir per aprendre del que 
no va sortir bé en aquell partit per no 
repetir-los. Enguany tenim un grup més 
consolidat i ens agradaria estar lluitant 
per tot i arribar a la Final 4.I 

Albert Lis

L'opinió de 
l'entrenador
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HOCKEY

Vallès DHB Femení

STAFF:

Guillem Bausà Garcia - 1r Entrenadora
Ferran Freixa Miralda - 2n Entrenador 
Ivan Serrano - Cap d’equip 
Quim Quintana - Preparador físic

Lizz Tamburro - Portera
Gemma Cirera Gutiérrez - Defensa
Aina Matarrodona Moragas - Defensa
Marina Matarrodona Moragas - Defensa
Lluna Riera Malgosa - Defensa
Àngels Ibáñez Jordà - Defensa
Rita Pons Salvador - Defensa
Carmina Bascó Conesa - Migcampista 
Pola Amat Riera - Migcampista
Berta Dalmases Ortega - Migcampista
Núria Escudé Novell - Migcampista
Gemma Beltran Fortuny - Migcampista
Ivet Rodó León - Migcampista 
Júlia Garcia Pujante - Davantera
Júlia Recasens Carretero - Davantera
Mercè Segura Trias - Davantera
Anna Solà Cabello - Davantera
Ona Maestro Cervera - Davantera
Anna Barba Armengol - Davantera
Ivet Badia Escoda - Davantera

JUGADORES:

Guillem Bausà

L'opinió de 
l'entrenador

Després de dos anys seguits plens 
d’èxits, l’equip s’ha renovat força i 
t’estrenes com a primer entrenador. 
Com valores el grup en aquest inici 
de temporada?
Estem molt contents amb el grup que ens 
ha quedat, molt unit des del primer dia, 
amb un objectiu clar i amb moltes ganes 
de treballar juntes per aconseguir-lo. És 
un equip molt jove encara i que ha de 
madurar, però les noies estan treballant 
molt bé i creixent a pas de gegant. 
Cada partit que passa juguem millor i 
plasmem més les nostres idees al camp. 
També vull destacar el gran inici de 
temporada que han fet aquestes noies, 
on vam aixecar el primer títol del Vallès 
a la DHFB el Campionat de Catalunya i 
la classificació per la Supercopa Munich 
que ja l'esperem amb moltes ganes.

Què caldrà fer per tornar a estar a la 
final de la lliga aquest any?

Cal tenir paciència perquè la lliga és molt 
llarga i exigent; moltes fases, equips de 
nivell, encreuaments. Tothom té il·lusió 
de tornar a viure la Final 4 i considerem 
que el Vallès Femení ha d'estar sempre 
disputant tots els títols possibles, però 
cal anar partit a partit. 
Més enllà d’això, hem de lluitar cada 
partit fins al final i a complir els objectius 
que s'han marcat i la idea de joc. És igual 
si és la primera volta, si és la segona, qui 
és el rival o si són ja els encreuaments. El 
com es juga és molt important al nostre 
equip, més enllà del resultat. Aquest és 
el camí a seguir que ens permetrà créixer 
com a equip i com a jugadores i que 
estem segurs que ens portarà a estar 
una altra vegada a la Final 4.I
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Els equips de Hockey Plus, 
preparats per la temporada!

Amb la participació al Torneig 
Catalonia, organitzat pel Junior a 
Sant Cugat, i al Torneig del Centenari 

de la Federació Catalana, disputat al Sant 
Andreu HC, ja estan a punt per iniciar una 
nova temporada.I

XAVI TORRENT

Acte de 
reconeixement 
de la Generalitat 
de Catalunya!

Acte de reconeixement de la Generalitat de Ca-
talunya als èxits esportius dels clubs catalans 
per la temporada 2022-2023. Recull la distinció, 
Quim Malgosa de la Divisió d'Honor masculí en 
nom de l'equip, per la plata obtinguda a La Copa 
del Rei.I

El President del club i la presidenta de Hockey el 
dia de l'entrega de la distinció.
Foto: ATHC

Franc Tormo, Ot Corominas i Ricard Segura, tots tres formats 
a l’Escola d’Àrbitres de l’Atlètic, han estat seleccionats per 
aquest programa, que té per objectiu proporcionar les 

eines necessàries a un grup selecte d'àrbitres per desenvolupar 
el seu potencial al màxim i poder comptar així amb el nombre 
més gran d'àrbitres catalans dirigint les millors competicions en 
l'àmbit nacional, europeu i internacional. 

Aquest projecte serveix també per millorar la qualitat de 
l’arbitratge al nostre esport i proporcionarà als més joves eines 
úniques per desenvolupar la seva carrera en aquest camp. A 
més, servirà també com un incentiu per atraure a nous talents 
i així continuar enfortint aquest col·lectiu.I

XAVI TORRENT

Tres àrbitres 
formats a l’Atlètic, 
seleccionats per 
formar part de l’Alt 
Rendiment Català 
Arbitral!

Els jugadors i jugadores dels nostres equips de Hockey Plus.
Foto: ATHC

Les Mamis participen al Torneig 
del Centenari de la Federació 
Catalana organitzat al CD Terrassa!

En motiu del Centenari de la FCH 
les Mamis van disputar el Torneig 
disputat al Terrassa, en una jornada 

de retrobament, competició i fair play. I 
recorda! Si tens més de 35 anys i no has 
jugat mai a hockey, les Mamis t’esperen 
per omplir-te els vespres dels dimecres 
amb esport i bon rotllo!I

XAVI TORRENT

El nostre equip de mamis.
Foto: ATHC

Ot Corominas, Ricard Segura i Franc Tormo.
Foto: ATHC
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José Antonio de la Fuente: 
Nou director de l’Escola de Tennis

TENNIS

El Pas a la Banqueta de l'Entrenador: 
Andy Murray i Juan Mónaco

José Antonio va seguir la seva passió jugant professionalment, 
arribant a estar entre els 300 millors de l'ATP. Va competir en 
tornejos satèl·lits i fins i tot va enfrontar-se amb noms com Martín 
Jaite i Miquel Mir. L'any 1982, va ser preseleccionat per la Copa 
Davis per Manolo Santana, tot i que no va acabar jugant. Va deixar 
el tennis professional amb 27 anys. Va arribar a estar entre els 300 
millors de l’ATP. 

La carrera com a Jugador

Després de deixar la seva carrera com a jugador, José Antonio va 
fer la transició a la figura l'entrenador. Va entrenar a diversos clubs 
i va ser director de l'àrea ATP de l'Acadèmia Sánchez Casal. Va tenir 
el plaer d’entrenar l’argentí Juan Mónaco i l’escocès Andy Murray.

Un director Compromès amb el 
Desenvolupament dels Joves Talents

Des de setembre, José Antonio de la Fuente lidera l'escola de 
tennis de l'Atlètic amb un nou enfocament. El nou director vol 
fer un canvi d’estructura per intentar captar talent. Vol reforçar 
el minitennis, per inculcar conceptes en els nens i les nenes de 4 
i 5 anys que comencen. Amb una quarantena de joves jugadors, 
l'objectiu és treballar amb qualitat tant als grups d'iniciació com 
als de competició.

Amb José Antonio de la Fuente al timó, l'escola de tennis 
de l'Atlètic Terrassa està preparada per a nous reptes i el 
desenvolupament de la generació següent de talents del 
tennis català. 

"L’actitud és molt important. M’agrada veure com reaccionen els jugadors davant d’un 

marcador advers. Això t’explica moltes coses. El més important és la facilitat pel joc"

José Antonio de la Fuente

José Antonio és un dels 
tècnics més veterans del 
tennis català. La seva 
passió pel tennis va néixer 
mentre feia d'aplegapilotes, 
guanyant 20 pessetes l'hora 
al CT de la Salut. 
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L'escola de tennis va viure 
una jornada plena d'emoció 
el 28 d'octubre, celebrant la 

Castanyada amb els més petits. 
La Castanyera va fer una visita 
especial, guiant els nens i nenes en 
una divertida recerca de castanyes 
pels terrenys del club. Entre rialles 
i jocs, van gaudir d'una sessió 
d'entrenament de tennis, fusionant 
la tradició amb l'esport de manera 
inoblidable.I

TENNIS

Foto de família amb tots els equips campions i l'organització.
Foto: ATHC

El 26 de juny va arrencar amb la des-
filada tradicional dels jugadors i juga-
dores a les instal·lacions del Club per 

iniciar l’onzena edició de la Yellow Cup de 
tennis. Un cop més la cita és el Campio-
nat d’Espanya cadet per equips, reunint 
així les futures promeses d’aquest esport. 
Hi van participar més de 400 nois i noies, 
procedents de diferents clubs d’arreu del 
territori estatal mostrant el millor tenis 
d’aquesta categoria a Can Salas.

En categoria masculina i amb un total de 
31 equips. El CT Valencia va defensar el tí-
tol assolit l’any passat, tot i que en aquesta 
edició van anar com a cinquè cap de sè-
rie. El primer era la Universidad Europea 
TeniSpain de Madrid. El RCT Barcelona i el 
Torrevieja d’Alacant van anar com a dos i 
tres, respectivament. En l’apartat femení 
hi van competir 26 equips. El CT Montuiri 
balear va donar la sorpresa el 2022, però a 
Terrassa arriba com a cap de sèrie núme-
ro 3. Torrevieja i RCT Barcelona, aspirants 
també al títol, es posicionen com a número 
u i dos.

REDACCIÓ

Campions i campiones Yellow Cup 2023
Foto: ATHC

La competició es va realitzar tot el cap de 
setmana fins dissabte, quan van esdevenir 
les finals masculina i femenina, els partits 
pel tercer i quart lloc i les finals de conso-
lació. El guanyador en categoria masculina 
va ser el CT València després de superar al 
RCT Barcelona a la final per un resultat de 4 
a 0. En categoria femenina les vencedores 
van ser el RCT Barcelona en guanyar al cap 
de sèrie, CT Torrevieja, per 3 a 1 en el partit 
pel títol.

En les finals de consolació, el guanyador va 
ser el Club Toledo en masculí, que va de-
rrotar a la final l’Sportocio per 3 a 1, i el RC 
Polo que va derrotar a la final per 3 a 2 el 
Santurzi en la categoria femenina.

Pel que fa als equips de l’Atlètic, en catego-
ria masculina el sorteig va ser especialment 
complicat, ja que els va emparellar amb el 
CT València, l’equip que finalment va ser el 
guanyador. Un cop al quadre de consolació, 
van caure a vuitens contra el CDE Sporto-
cios després de fer una gran primer ronda 
contra La Salut imposant-se per 4-0.I

CT València en masculí i RCT Barcelona en 
femení guanyen l’onzena Yellow Cup Campionat 
d'Espanya MAPFRE Cadet per equips 2023

Integrants de l'equip Atlètic
Foto: ATHC

La castanyera 
al club
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PÀDEL

Nou abonament 
de classes particulars 
de pàdel!

III Circuit de Pàdel 
Hyundai a l’Atlètic 

PÀDEL

E l dissabte 21 d'octubre, s'ha celebrat al club, una de les 
proves del Circuit Hyundai, en concret la III Circuit de Pàdel 
Hyundai a l’Atlètic. 

La inscripció ha estat un gran èxit, dit per l'organització i amb la 
participació activa de molts jugadors i jugadores del club. 

Com a resultats cal destacar la victòria dels nostres socis Robert 
Gutiérrez i Alejandro López a la categoria de +45, on van obtenir 
una pala HEAD cadascú com a premi.I 

REDACCIÓ

A dalt. Els nostres socis Robert Gutierrez i Alejandro López 
guanyadors del torneig.
A baix. Aspecte de les pistes durant el torneig. 
Foto:ATHC

L’ Atlètic de 
veterans es classifica 
pel Campionat 
d’Espanya! 

L'Atlètic un any més s'ha classificat per jugar la fase final 
del Campionat d'Espanya de Veterans. S'ha celebrat al Club 
Natació St. Cugat. 

Dissabte matí van imposar-se davant del Club Vilanova per un 
resultat de 4 a 1 i a la tarda, en el partit que definia el pase a 
la fase final, l'Atlètic va imposar-se davant del Club Tennis Reus 
Monterols també per un 4-1 

Al novembre els hi espera Ceuta, on es disputa la fase final amb 
els millors clubs d'arreu d'Espanya que s'han anat classificant dins 
de les seves comunitats autònomes respectives.I 

REDACCIÓ

El nostre equip de veterans. 
Foto:ATHC

A rriben els abonaments de 5 sessions de 
classes particulars de pàdel.

Els abonaments poden ser individuals o en grups 
de fins a 4 persones! Tria un entrenador i planifica 
les teves classes! I 

Per a més informació: 
escolapadel@athc.cat

Torneig benèfic La Vida és Xula 

D urant la setmana de l'11 al 15 de 
juliol, vam poder gaudir del torneig 
benèfic La Vida és Xula. 

 
Emocionants partits van esdevenir a 
Can Salas, en les categories femenina, 
masculina, mixta i debutant amb sorteig 
de regals i welcome pack amb samarreta 
de La Vida és Xula!  
 
Però aquest torneig va anar més enllà, 
ja que cada joc que van disputar els 
assistents estava ple de solidaritat. Cada 
cop, cada punt i cada victòria es traduiran 
en una millor qualitat de vida per als 
pacients sotmesos a tractaments de 
quimioteràpia.I

REDACCIÓ

Presidenta de la secció de Tennis, Carme Rico, Montse Guindo, i Júlia Rico.
Foto:ATHC

Torneig Tinc Pàdel al Cap 

D el 3 al 8 de juliol es va dur a terme el
torneig Tinc Pàdel al Cap a les nos-
tres instal·lacions.  

Aquest torneig per equips té l’objectiu de 
ser el de referència en participació i re-
percussió comarcal en els pròxims anys. 
Va començar ara fa 3 temporades amb 4 
equips i aquesta última edició ja en son 9. 
I per mantenir la qualitat del joc quant a 
ràtio de partides per equip, té un sostre 
màxim de participació de 15 equips. Pen-
sem que en cada equip juguen 5 parelles, 
per tant, 10 jugadors. 
 
Els dos grans avantatges que té aquest 
campionat respecte de la resta és que es 
barregen les categories masculines, feme-
nina i mixta, aportant valor i molt bon am-
bient dins dels equips i que dins de cada 
equip poden haver-hi socis i no socis. 

Enguany dels 9 equips, 4 han estat del 
club format per majoria de jugadors/es del 
club, això és un èxit total perquè només 
falta fidelitzar els nostres socis i captar 
nous equips externs.

L'equip guanyador va ser l'equip de L@s 
Indomables, capitanejat per Jordi Martin 
en la categoria OR. 

Us esperem a la nova edició de l’estiu 
del 2024!!! I

REDACCIÓ

Gran ambient torneig Tinc Pàdel al Cap 
Foto:ATHC
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PÀDEL

E starem d'acord que el títol exacte 
d'aquest article no seria ben bé aquest. 
Seria més aviat un altre adjectiu més 

contundent que tots sabem... oi? 
  
El pàdel segueix creixent en tots els 
aspectes: en pràctica popular, en llicencies, 
en competicions, en clubs, en pistes, en 
països, en marques... tot això està molt bé i 
que no pari, però és clar, proporcionalment 
també creixen tots els efectes col·laterals 
que comporta la seva pràctica, i m'explico: 
  
Apareixen més nivells, més diferències, més 
"pseudo" entrenadors, regles "d'anar per 
casa", llegendes negres, frikisme padelero, 
egos..., i bàsicament tot l'origen, al meu 
entendre, ve d'una frase molt explícita que 
des de l'inici i encara ara escolto: ''És que el 
pàdel és fàcil''. 
 
Clar, partint d'aquesta premissa, anem ma-
lament. Perquè d'aquí neixen totes aquelles 
reaccions que coneixem, que hem sentit i 
inclús dit, si som honestos: "com puc fallar 
això?" o "aquest partit l'hauríem d'haver 
guanyat" ... I poques vegades diem: "Els 
altres van ser millors", o "No m'han deixat 
jugar el meu joc" i no passa res. Aprendrem 
més i analitzarem millor el postpartit si re-
coneixem les derrotes sinceres que no pas 
buscar excuses on no són. 
  
Agafem aquest esport com un oci en la seva 
principal virtut i ens ho passarem millor. 
Perquè després ve el tercer temps, el millor, 
la cerveseta, les patates i els fantàstics 
comentaris de tan bons que som quan 
recordem aquelles 3 jugades boníssimes que 
hem fet, però no ens recordem de les 25 que 
hem fallat estrepitosament... i d'aquestes 
vegades, rius més que no de les altres... 
 

CARLOS GUNFAUS

El put....nyetero pàdel!! 

I per tots aquells que comenceu, el pàdel de fàcil no en té 
res. És més, és un esport frustrant en els seus inicis. Et veus 
de cop envelat, al mateix temps, veus partides des de fora 
i penses per dins: " Buaj!, aquesta pilota jo la torno..., jo 
m’hi veig de sobres...". Després venen les primeres partides 
i els resultats són els que són. "I com pot ser que perdi", "no 
pot ser que em guanyi si no sap ni agafar la pala..." i això 
passa. No tingueu pressa, apreneu i gaudiu a poc a poc i al 
final tot arriba, però bastant més tard del que teniu al cap.   
 
Aprofiteu aquest esport social, arreu on aneu podreu jugar. 
Teniu a dos metres el vostre company i a 10 metres els vostres 
adversaris... a on més teniu la possibilitat de fer relació social, 
personal, professional que aquí alhora i passar-ho bé...? 
Apreneu, escolteu als vostres docents de confiança, feliciteu 
l'adversari si ho ha fet millor i segur que els resultats i les 
partides vindran soles.I

 Properes opinions... 
EL FEMENÍ AL PÀDEL 
LA TEVA PARELLA DE JOC AL PÀDEL 
 

L’opinió del director de l’Escola de Pàdel:
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. 

En primer lloc, demana consell a un pro-
fessional, que ens pugui guiar segons 
el nostre estat físic, punt de partida, 
experiència prèvia, edat, sexe, quin és el 
nostre objectiu entre d’altres. 

Tot i això, us deixo algunes 
recomanacions: 

Si no has anat mai a un gimnàs. Et reco-
mano que comencis amb les màquines 
guiades i amb poc pes. La consciència 
motora és molt important. Saber quin 
grup muscular treballa en cada exercici, 
ens ajuda a tenir una bona tècnica i no 
fer-nos mal.

Si fent un exercici tenim dolor, hem de 
parar a l'instant. Sobretot si volem evi-
tar una futura lesió i hauríem de consul-
tar-ho amb el monitor/a del gimnàs.

Cada persona és un món. No copis la 
rutina d’altres persones. Cadascú té 
unes necessitats i demandes diferents. 

Si no t’atreveixes a anar sol/a al gimnàs, 
ves a alguna classe dirigida focalit-
zada en el treball de força com podria 
ser Pump, entrenament funcional, Hiit, 
Tono, Gap i Pilates.I

ÉS IMPORTANT TREBALLAR LA FORÇA?

FITNESS

Recomanacions del director 
de l’àrea de Fitness; Marc Fortuny

Suplements per
guanyar massa muscular

El Els factors principals que s’han de 
buscar per afavorir el guany de massa 
muscular és estar en un superàvit 

calòric; és a dir, tenir un excedent calòric, 
consumir més calories de les que gastem. 
Es parla al voltant de les 300-500 kcal 
de més per sobre de la nostra despesa 
energètica total. 

Els suplements que tenen més evidència 
científica i són de gran interès per afavorir 
el guany de massa muscular són: proteïna 
i creatina. 

ABEL CIFUENTES

SALUT

Per a més informació sobre la nutrició per afavorir 
el guany de massa muscular o assessoria nutricional, 
podeu disposar del nostre servei de nutrició del club. 
Podeu preguntar a recepció o bé contactar a: 
nutricio@athc.cat

Anomenem alguns dels molts beneficis 
que obtenim: 

Allarga l’esperança de vida: 
Les persones amb un elevat tant per 
cent de massa muscular, estadísticament 
viuen més anys. 

Prevé la sarcopènia 
(pèrdua de massa muscular). 

Prevé l'osteoporosi (pèrdua de densitat 
òssia). De fet, hi ha estudis que demos-
tren que fins i tot es pot arribar 
a millorar-la.  

Prevé l’obesitat, la hipertensió
i la diabetis. L’entrenament de força 
te un efecte positiu en el nostre meta-
bolisme. Incrementa la sensibilitat a la 
insulina, disminueix la pressió sanguínia, 
millora la tolerància a la glucosa i redueix 
el teixit adipós. Per tant, com més mas-
sa muscular tenim, tindrem un cos més 
eficient. 

Millora la capacitat cardiovascular 

Millorar el mal d’esquena i la postura 
corporal. El 80% de les lesions cròniques 
d’esquena, estan associades a una debili-
tat muscular.

Prepara el cos per a fer esport i re-
dueix el risc de lesions. Per practicar 
qualsevol pràctica esportiva necessitem 
un aparell locomotor fort i sa. 

Redueix l’estrès i l’ansietat. Quan fem 
exercici el nostre cos genera endorfines, 
una de les hormones encarregades del 
nostre benestar emocional. Ens ajuda a 
reduir la sensació del dolor, estabilitzar el 
nostre estat anímic o fins i tot la nostra 
qualitat del son.

Millora la confiança en un mateix i la 
imatge personal

Per tant, si és tan important

Si haguéssim de triar quina de to-
tes les qualitats físiques bàsiques 
(força, resistència, flexibilitat, ve-

locitat, etc.) és la més important, jo no 
tindria cap mena de dubte en contes-
tar: la força, ja que és la base per po-
der millorar totes les altres. 

Per tant, treballar la força ha de ser 
imprescindible per a qualsevol perso-
na i edat. 

MARC FORTUNY

La creatina és un aminoàcid present en les 
cèl·lules musculars i que l’ingerim a través 
de l'alimentació, principalment es troba en 
carn i peix. La monohidrat de creatina és un 
suplement que augmenta les reserves en el 
múscul de creatina i augmenta el rendiment 
en esports d’alta intensitat, la recuperació 
i afavoreix al guany de massa muscular. 
Cal que la monohidrat de creatina tingui el 
segell CREAPURE (que certifica que és una 
creatina de qualitat) i la dosi és la següent: 
fase de càrrega durant 5 dies (20gr/dia en 
vàries dosis al dia) i seguidament realitzar 
una fase de manteniment: 3-5gr/dia.

Per on hauria 
de començar?

LA CREATINA

LA PROTEÏNA
La proteïna forma part del múscul, ossos, 
cartílags, pell, sang, enzims i hormones. La 
proteïna la trobem en làctics, carn, peix, 
ous, llegums i en menys quantitat en els 
cereals. Cal realitzar una ingesta de proteïna 
repartida al llarg del dia en varies tomes i 
que la dosi segui aproximadament 20-30g 
proteïna/toma. La proteïna pot ser a partir 
dels aliments o bé a partir de suplement de 
“whey protein” o bé proteïna vegetal.

Marc Fortuny, 
Director de l'àrea de fitness. 
Foto:ATHC
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L’edició va superar els 557 nens i nenes

POLIESPORTIU

L'International Meeting SEAT 1200/1430 Sport, organitzat per 
l'escuderia MATHC els dies 28 i 29 d'octubre, va superar les ex-
pectatives amb un rècord de 40 vehicles del model INDUCAR.

Destacant una conferència amb figures importants com Antoni Amat; 
director tècnic de l’empresa i “mare” del projecte 1200 Sport i Luis 
Àngel González; autor de dos llibres sobre la història de la cooperativa 
i el seu cotxe. Juan Pérez; dissenyador de Cupra, Isidre López; Cap 
de “SEAT històrics” i Arturo de Andrés; periodista de referència del 
món del motor varen contestar les preguntes fetes per Joan Dalmau, 
moderador del col·loqui i redactor de “coches.net”.

El dissabte va ser un èxit amb 170 persones a Can Salas. Després d'un 
dinar de germanor, els cotxes van recórrer Terrassa i es van exposar 
al MNATEC, amb una visita al museu i una exhibició especial a la nau 
A122 de "SEAT històrics". L'endemà, els cotxes es van mostrar a la 
plaça nova abans de marxar cap a Zona Franca. L'esdeveniment va 
ser un èxit en la llarga trajectòria de l'escuderia MATHC.I 

Nou esdeveniment 
de l’Escuderia MATHC: 
L’ International 
Meeting SEAT 
1200/1430 Sport

El dissabte 16 de setembre es va celebrar 
la Mathc Rider 2023– Memorial Jesús 
Salat

Gran participació i de qualitat a la MATHC 
Rider 2023 Memorial Jesus Salat, única 
estatal per motos clàssiques fins a l’any 1995, 
organitzada per l'Escuderia MATHC .
La sortida i arribada varen ser a les instal·lacions 
de l'Atlètic Terrassa Hockey Club a Can Salas. 
Amb una inscripció de 34 equips.

L’organització oferia als participants, una ruta 
llarga de 340 km o una ruta més curta de 240 
km. La ruta curta tenia un temps aproximat de 
6 h, i la ruta llarga de 8 h, amb un recorregut 
per 7 comarques catalanes.I

REDACCIÓ. 

L’estiu a l’Atlètic 
és sinònim de Campus

El Sr Antoni Amat , director tècnic de l’empresa INDUCAR i “mare” 
del projecte 1200 Sport , amb el president de la Escuderia MATHC 
Joan Amate i l'equip organitzador del International Meeting SEAT 
1200 Sport, a les instal·lacions del MNACTEC de Terrassa.
Autor:ATHC

POLIESPORTIU

Aquest any, el 32è Campus d'Estiu de 
l'Atlètic ha experimentat millores, 
amb adquisició de carpes per 

proporcionar més ombra i reforçament del 
perímetre per augmentar la seguretat dels 
joves participants. Destaquen les novetats, 
com les classes d'anglès i el nou sistema de 
competició a l'Stage Adidas amb la Kamps 
League. 

Els grups més petits van gaudir de la 
setmana temàtica de les Olimpíades i van 
aprendre la cançó del campus, mentre 
que es va organitzar la primera cursa de 
l'Atlètic. 

Moments destacats inclouen l'entrega 
de samarretes i la foto general, a més 
d'excursions diverses com per exemple la 
nit màgica a l'Atlètic i l'Aquadiver. La quarta 
setmana va culminar amb el premi Nil 
Ribera, atorgat a Maria Torrent com a millor 
monitor/a.

Durant les més de sis setmanes ofertes, 
els nens i nenes del Campus van poder 
practicar una gran varietat d’esports i 
gaudir de l’estiu a Can Salas!I

REDACCIÓ. 

Els nostres nens i nenes del Campus a la graderia del camp 1.
Autor:ATHC

REDACCIÓ. 

La cita amb 
la Ruta de motosclàssiques de 2023

Moment de la sortida d'un dels participants
Autor:ATHC

Impressionant aspecte del nostre pàrquing amb els SEAT Bocanegra.
Autor:ATHC
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Sílvia Bonastre

ENTREVISTA

E Nova cap de gestió de la secció de hockey

“El meu repte és ajudar a garantir 
la satisfacció de tots els equips de la 
secció, aportant un aire fresc dins la 
part de gestió de l’àrea de hockey”.

Va néixer amb un stick a 
la mà, la seva passió pel 
hockey li va transmetre 
la seva família, amb 5 va 
començar a jugar i amb 
15 anys ja va debutar en 
la categoria de Divisió 
d’Honor. Olímpica, Atenes 
2004 i Pequín 2008, 
obtenint diploma olímpic 
en aquests últims amb una 
7a posició. Entrenadora 
i ara cap de gestió de 
la secció de hockey de 
l’Atlètic. 

Quina ha estat la teva trajec-
tòria fins ara com a jugadora? 

Doncs com a jugadora vaig 
començar de ben petita al CD 
Terrassa on vaig debutar amb la 
categoria de Divisió d’Honor amb 
15 anys i vaig jugar-hi fins als 21 
anys, guanyant 3 lligues i 3 copes. 
Després vaig fitxar pel RC Polo, 
on vaig estar 3 anys, aconseguint 
1 lliga i 2 copes, i finalment vaig venir 
a l’Atlètic, on hi havia un projecte de 
treball de cantera que em va semblar 
molt atractiu. En 2003 vaig quedar en 
2a posició a l’Europeu de Barcelona i en 
2006 la 4a posició del Mundial a Madrid. 
A l’Atlètic, vaig jugar també després de 
ser mare de 2 fills i fer 8 anys que havia 
penjat l’stick. 

I Com a entrenadora? 

Durant la meva trajectòria com a 
jugadora sempre he estat entrenant 
equips, ja que quan estimes el teu esport 
és molt gratificant poder ensenyar el 
que has anat aprenent, i a la vegada 

Quins projectes destaques de la 
teva trajectòria professional? 

Com a emprenedora vaig crear 
una marca de hockey i vaig 
obrir una botiga a Sant Cugat i 
com a docent vaig estar 5 anys 
a un centre de Cicles Formatius 
Esportius de Grau Mig i 
Superior. Paral·lelament, era 
entrenadora i seleccionadora 
catalana; càrrec que vaig deixar 
la temporada anterior, ja que 
vaig començar com a tècnica 
de la Divisió d’Honor Femení del 
club. Aquest any segueixo amb 
la DHF i he entrat a treballar 
com a cap de gestió de la secció 
de hockey i també he començat 
com a tècnica en un projecte 
que va començar aquest any de 
la Federació Catalana de Hockey 
amb jugadors i jugadores de 
hockey que estudien i entrenen 
al CAR de Sant Cugat.

Amb més de 180 partits com 
a internacional, quin consell 
donaries als més joves de la 
secció que aspiren a seguir 
els teus passos? 

Des del meu punt de vista hi ha 5 pilars 
que considero que són la clau: Motivació, 
constància, disciplina, planificació i 
suport (entorn: família, amics...).

Combinant els teus rols com a cap de 
gestió, entrenadora i mare com trobes 
l'equilibri entre les responsabilitats 
administratives, tècniques i 
personals? 

Més que equilibri li diria gestió del temps, 
planificar sense voler arribar a tot, i 
creient amb el treball en equip. Considero 
vital crear bona sinergia amb el personal 
amb qui estàs el dia a dia, fet que fa 
tenir un sentiment de pertinença dins 
l’equip de treball i això facilita que hi hagi 
motivació per fer les tasques.
 
Què t'ha motivat a assumir el rol de 
cap de gestió de la secció de hockey a 
l'Atlètic Terrassa aquesta temporada? 

Doncs m’agrada molt la gestió, he 
treballat amb temes relacionats dins 
d’aquest àmbit en el món educatiu, però 
quan se’m va plantejar l’oportunitat de 
poder realitzar aquest càrrec al meu 
club, va ser doblement gratificant: com 
a feina i també com a amant del hockey 
i del club, ja que treballes on passes 
moltes hores també amb la família en 
temps d’oci i ho fa molt més enriquidor 
i motivant.

Quins reptes creus que la secció de 
hockey de l'Atlètic enfronta actualment 
i com plantegeu abordar-los? 

La secció de hockey ha plantejat una nova 
organització en la seva estructura per 
tal d’actualitzar el seu funcionament en 
concordança amb el seu creixement en 
els últims anys, i el meu repte és ajudar 
a garantir la satisfacció de tots els equips 
de la secció, aportant un aire fresc dins 
la part de gestió de l’àrea de hockey, i 
també dedicant una altra part en formació 
del gran potencial del nostre club: els/les 
entrenadors/es.

Sent entrenadora es 
crea un vincle especial 
entrenant noies. 

també aprendre de l’equip que entrenes, 
com gestionar-lo, gaudir de la interacció 
amb les jugadores, viure situacions límit 
compartides en equip, etc.

El fet d’haver estudiat Ciències de 
l’Activitat Física i l’Esport m’ha ajudat 
molt amb la meva tasca d’entrenadora. 
Sempre he entrenat equips femenins, 
ja que és on sempre he pensat que 
es necessita més suport, on fa falta 
més referents femenins i segons la 
meva experiència, penso que sent 
entrenadora es crea un vincle especial 
entrenant noies.

Sílvia Bonastre jugadora olímpica.
Foto: ATHC

Sílvia Bonastre en l'actualitat
Foto: ATHC

Com valores el paper de les dones en 
l'esport, especialment en el context 
del hockey? 

El paper de les dones en l’esport és evident 
que cada cop està guanyant més presència, 
però considero que encara falta molt camí 
per canviar visions arcaiques i absolutistes 
que venen de molts anys enrere, i que de 
forma inconscient s’han anat assimilant de 
forma natural per part de la societat. Però 
és època de canvis, on estem guanyant 
terreny, on comencen a aparèixer referents 
femenins als quals s'està donant veu.

Dins de la secció de hockey no crec en 
el fet que jo hagi de promoure res, sinó 
que penso que està creixent el nostre 
paper, tant en nombre de jugadores, com 
d’entrenadores, de directives..., i, per 
tant, tot el que estem avançant s’ho està 
guanyant cadascuna de nosaltres a poc a 
poc fent camí, demostrant que hem arribat 
fins aquí trepitjant fort, lluitant cada passa 
i per seguir progressant sense que ens pari 
res ni ningú.

Com veus el futur de la secció de 
hockey de l'Atlètic Terrassa i quins 
són els teus somnis a llarg termini 
per al club? 

La secció de hockey és la que dona nom 
al nostre club: Atlètic de Terrassa HOCKEY 
Club, i per això, considero que és una sec-
ció molt important. En el món del hockey 
som un referent quant a ser exemple de 
valors que es transmeten: equip, respecte 
i compromís, fet que ens ha de fer estar 
orgullosos/es de ser un club que forma pri-
mer a les persones i després a jugadors/es.

Veig un futur de la secció amb un creixe-
ment exponencial de jugadors/es per la 
feina ben feta, i com a somni, m’encantaria 
que els recursos ens permetin consolidar 
més equips en totes les categories, i a 
conseqüència d’això, veure la recompensa 
amb l’obtenció de títols, fent-me especial 
il·lusió que el club aconsegueixi el primer 
títol de lliga de les noies de Divisió d’Honor.

 

És època de canvis, 
on estem guanyant 
terreny, on comencen 
a aparèixer referents 
femenins als quals s'està 
donant veu.

La Sílvia a la seva etapa de jugadora de l'Atlètic.
Foto: ATHC

La Sílvia Bonastre entrenadora de la Federació Catalana.
Foto: ATHC
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Bústia suggeriment 
(a recepció)

Puntua i escriu alguna 
resenya a Google:

https://www.goo.gl/LepW6b

 Envian’s un correu a 
atencioalsoci@athc.cat

Segueix-nos a les 
nostres Xarxes Socials

Envia’ns els teus suggeriments, millores, opinions, cartes personalitzades i us atendrem amb molt d’interès. Tenim diferentes vies per contactar-nos:

LA TEVA OPINIÓ ÉS IMPORTANT

I tu, què opines?
Si voleu deixar un comentari i el 
publiquem al següent Rusc, envieu-nos 
un email a: atencioalsoci@athc.cat

Desordre el gimnàs. 
Cal col·locar el material al 
seu lloc. Reservar per l'app 
l'assistència a les classes 
dirigides.O

OPINIÓ DEL SOCI

JOCS

Recordem l’ús obligatori 
del carnet de soci als 
accessos del club.

Bon ús de
l’oficina virtual.

EL CLUB INFORMA
Ja està disponible 
la loteria de Nadal 

Loteria 
nacional número 

37054.

la Grossa 
doble número 
13781 - 01952
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